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Study 2, experimental stimuli. 
Note: the version here contains koe-wh indefinites; in the wh-to and wh-nibud’ 
versions of the test, the indefinite form was replaced accordingly, but otherwise the 
stimuli were identical across test versions. 
 
Experiment 2.1: local scope configuration with universal in subject position 
a: singleton/wide-scope continuation 
b: functional, narrow-scope continuation 
c: non-functional, narrow-scope continuation 
 
2.1.1 Каждый доктор осмотрел кое-какого пациента. 
2.1.1a. Точнее, все доктора осмотрели пациента, который привлёк всеобщее 
внимание своими необычными симптомами. 
2.1.1b. Точнее, каждый доктор осмотрел самого больного пациента в его 
отделении. 
2.1.1c. Точнее, все доктора осмотрели разных пациентов. 
 
Every doctor examined some patient.  
That is, all the doctors examined the patient who attracted everyone’s attention with 
his unusual symptoms. / That is, every doctor examined the sickest patient in his unit. 
/ That is, all the doctors examined different patients. 
 
2.1.2 Каждый тренер накричал на кое-какого спортсмена. 
2.1.2a Точнее, все тренеры накричали на спортсмена, который полез в драку и 
прервал матч. 
2.1.2b Точнее, каждый тренер накричал на спортсмена, который является 
худшим игроком на его команде.  
2.1.2c Точнее, все тренеры накричали на разных спортсменов. 
 
Every coach yelled at some athlete. 
That is, all the coaches yelled at the athlete who got into a fight and interrupted the 
match. / That is, every coach yelled at the athlete who is the worst player on his team. 
/ That is, all the coaches yelled at different patients. 
 
2.1.3 Каждая учительница похвалила кое-какого ученика. 
2.1.3a Точнее, все учительницы похвалили ученика, который получил первый 
приз на городской олимпиаде по литературе. 
2.1.3b Точнее, каждая учительница похвалила ученика, который получил 
лучшую оценку у неё в классе. 
2.1.3c Точнее, все учительницы похвалили разных учеников. 
 
Every (female) teacher praised some pupil. 
That is, all the teachers praised the pupil who received the first prize at the city 
literature Olympiad. / That is, every teacher praised the pupil who received the best 
grade in her class. / That is, all the teachers praised different pupils. 
 
2.1.4 Каждая официантка обслужила кое-какого посетителя. 
2.1.4a Точнее, все официантки обслужили посетителя, который занимает 
важную должность в городском совете. 
2.1.4b Точнее, каждая официантка обслужила посетителя, который всегда даёт 
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ей самые большие чаевые. 
2.1.4c Точнее, все официантки обслужили разных посетителей. 
 
Every waitress served some visitor. 
That is, all the waitresses served the visitor who occupies an important post in the city 
council. / That is, every doctor waitress served the visitor who always gives her the 
biggest tips. / That is, all the waitresses served different visitors. 
 
 
 
Experiment 2.2: local scope configuration with negative quantifier in subject position 
a: singleton/wide-scope continuation 
b: functional, narrow-scope continuation 
c: non-functional, narrow-scope continuation 
 
2.2.1 Ни одна девушка не потанцевала на вечеринке с кое-каким юношей. 
2.2.1a Точнее, девушки не потанцевали с юношей, который всегда пристаёт ко 
всем девушкам. 
2.2.1b Точнее, ни одна девушка не потанцевала с тем юношей, с которым она 
недавно закончила отношения. 
2.2.1c Точнее, девушки вообще не потанцевали ни с какими юношами. 
 
No girl danced with some youth at the party. 
That is, the girls did not dance with the youth who always bothers all the girls. / That 
is, no girl danced with the youth with whom she recently ended her relationship. / 
That is, the girls did not dance with any youths at all. 
 
2.2.2 Ни один полицейский не арестовал кое-какого преступника. 
2.2.2a Точнее, полицейские не арестовали известного мафиози, который 
подкупил всю полицию. 
2.2.2b Точнее, ни один полицейский не арестовал того преступника, который 
дал ему взятку. 
2.2.2c Точнее, полицейские вообще не арестовали никаких преступников. 
 
No policeman arrested some criminal. 
That is, the policemen did not arrest a famous mafiosi who had bribed the entire  
police department. / That is, no policeman arrested the criminal who gave him a bribe. 
/ That is, the policeman did not arrest any criminals at all. 
 
2.2.3 Ни одна студентка не встретилась с кое-каким профессором. 
2.2.3a Точнее, студентки не встретились с профессором физики, который 
известен своей строгостью. 
2.2.3b Точнее, ни одна студентка не встретилась с тем профессором, который 
завалил её на экзамене. 
2.2.3c Точнее, студентки вообще не встретились ни с какими профессорами. 
 
No (female) student met with some professor. 
That is, the students did not meet with the physics professor who is famous for his 
sternness. / That is, no student met with the professor who failed her on the exam. / 
That is, the students did not meet with any professors at all. 
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2.2.4 Ни один режиссёр не нанял кое-какую актрису. 
2.2.4a Точнее, режиссёры не наняли актрису, которая известна своими 
невозможными требовамиями. 
2.2.4b Точнее, ни один режиссёр не нанял ту актрису, на которой он когда-та 
был женат. 
2.2.4c Точнее, режиссёры вообще на наняли никаких актрис. 
 
No director hired some actress. 
That is, the directors did not hire the actress who is known for her impossible 
demands. / That is, no director hired the actress to whom he had once been married. / 
That is, the directors did not hire any actresses at all. 
 
 
Experiment 2.3: long-distance configuration, if-clause island 
a: singleton/wide-scope continuation 
b: functional, intermediate-scope continuation 
c: non-functional, narrow-scope continuation 
 
2.3.1 Каждый восьмиклассник будет рад, если кое-какая девочка придёт на 
вечеринку. 
2.3.1a Точнее, все восьмиклассники будут рады, если самая популярная 
девочка в классе придёт на вечеринку. 
2.3.1b Точнее, каждый восьмиклассник будет рад, если та девочка, которая ему 
особенно нравится, придёт на вечеринку. 
2.3.1c Точнее, каждый восьмиклассник будет рад, если хоть одна девочка, какая 
угодно, придёт на вечеринку. 
 
Every eighth-grade boy will be happy if some girl comes to the party. 
That is, all the eight-grade boys will be happy if the most popular girl in the class  
comes to the party. / That is, every eighth-grade boy will be happy if the girl that he 
particularly likes comes to the party. / That is, every eighth-grade boy will be happy if 
at least one girl, any girl, comes to the party. 
 
2.3.2 Каждая учительница в этой школе будет довольна, если кое-какой ученик 
пройдёт вступительный экзамен в университет. 
2.3.2a Точнее, все учительницы будут довольны, если лучший ученик в школе 
пройдёт вступительный экзамен. 
2.3.2b Точнее, каждая учительница будет довольна, если лучший ученик в её 
классе пройдёт вступительный экзамен. 
2.3.2c Точнее, каждая учительница будет довольна, если хоть один ученик, 
какой угодно, пройдёт вступительный экзамен. 
 
Every (female) teacher will be satisfied if some pupil passes the entrance exam to the 
university. 
That is, all the teachers will be satisfied if the best pupil in the school passes the 
entrance exam. / That is, every teacher will be satisfied if the best pupil in her classes 
passes the entrance exam. / That is, every teacher will be satisfied if at least one pupil, 
any pupil, passes the entrance exam. 
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2.3.3 Каждая девушка в зале упадёт в обморок, если кое-какой заграничный 
певец выйдет на сцену. 
2.3.3a Точнее, все девушки упадут в обморок, если самый популярный на 
сегодняшний день заграничный певец выйдет на сцену. 
2.3.3b Точнее, каждая девушка упадёт в обморок, если тот заграничный певец, 
которого она уже давно обожает, выйдет на сцену. 
2.3.3c Точнее, каждая девушка упадёт в обморок, если любой заграничный 
певец, какой угодно, выйдет на сцену. 
 
Every girl in the audience will faint if some foreign singers comes on the stage. 
That is, all the girls will faint if today’s most popular foreign singer comes on the 
stage. / That is, every girl will faint if the foreign singer whom she has long adored 
comes on stage. / That is, every girl will faint if any foreign singer, any singer 
whatsoever, comes on stage. 
 
2.3.4 Каждый музейный критик будет доволен, если кое-какой современный 
художник будет представлен на выставке. 
2.3.4a Точнее, все критики будут довольны, если самый уважаемый 
современный художник будет представлен на выставке. 
2.3.4b Точнее, каждый критик будет доволен, если тот современный художник, 
о чьём творчестве он регулярно пишет, будет представлен на выставке. 
2.3.4c Точнее, каждый критик будет доволен, если хоть один современный 
художник, какой угодно, будет представлен на выставке. 
 
Every museum critic will be satisfied if some modern artist will be represented at the 
exhibit. 
That is, all the critics will be satisfied if the most respected modern artist will be 
represented at the exhibit. / That is, every critic will be satisfied if the modern artist of 
whose art he regularly write will be represented at the exhibit. / That is, every critic 
will be satisfied if at least one modern artist, any one, will be represented at the 
exhibit. 
 
 
Experiment 2.4: long-distance configuration, relative clause island 
a: singleton/wide-scope continuation 
b: functional, intermediate-scope continuation 
c: non-functional, narrow-scope continuation 
 
2.4.1 Каждый пациент принял каждое лекарство, которое прописал кое-какой 
доктор. 
2.4.1a Точнее, все пациенты приняли все лекарства, прописанные главным 
кардиологом в больнице. 
2.4.1b Точнее, каждый пациент принял все лекарства, прописанные его лечащим 
врачом. 
2.4.1c Точнее, все пациенты приняли все лекарства, прописанные какими бы то 
ни было докторами. 
 
Every patient took every medication that some doctor prescribed. 
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That is, all the patients took all the medications that the head cardiologist in the 
hospital prescribed. / That is, every patient took all the medications that his case 
doctor prescribed. / That is, all the patients took all the medications that any doctor 
prescribed. 
 
2.4.2 Каждая студенка решила каждую задачу, которую предложил кое-какой 
преподаватель математики.  
2.4.2a Точнее, все студентки решили все задачи, предложенные завкафедрой 
факультета математики. 
2.4.2b Точнее, каждая студенка решила все задачи, предложенные её научным 
руководителем на факультете математики. 
2.4.2c Точнее, все студентки решили все задачи, предложенные какими бы то ни 
было преподавателями математики. 
 
Every (female) student solved every problem that some mathematics instructor 
assigned. 
That is, all the students solved all the problems that the head of the math department 
assigned. / That is, every student solved all the problems that her dissertation advisor 
in the math department assigned. / That is, all the students solved all the problems that 
any instructor of mathematics assigned. 
 
2.4.3 Каждая роженица прочитала каждую книгу по педиатрии, которую 
порекомендавала кое-какая акушерка.  
2.4.3a Точнее, все роженицы прочитали все книги по педиатрии, 
порекомендованные главной акушеркой в роддоме. 
2.4.3b Точнее, каждая роженица прочитала все книги по педиатрии, 
порекомендованные акушеркой, которая приняла у неё роды. 
2.4.3c Точнее, все роженицы прочитали все книги по педиатрии, 
порекомендованные какими бы то ни было акушерками. 
 
Every woman who had just given birth read every book about pediatrics that some 
midwife recommended. [note: ‘woman who had just given birth’ is a single noun in 
Russian’] 
That is, all the women who had just given birth read all the books about pediatrics that 
the head midwife in the hospital recommended. / That is, every woman who had just 
given birth read every book about pediatrics that the midwife who had attended her 
child’s birth recommended. / That is, all the women who had just given birth read all 
the books about pediatrics that any midwife recommended.  
 
2.4.4 Каждый кинокритик раскритиковал каждый фильм, который снял кое-
какой современыый режиссёр. 
2.4.4a Точнее, все кинокритики раскритиковали все фильмы, снятые самым на 
сегдняшний день популярным режиссёром. 
2.4.4b Точнее, каждый кинокритик раскритиковал все фильмы, снятые 
режиссёром, с которым он недавно поссорился. 
2.4.4c Точнее, все кинокритики раскритиковали все фильмы, снятые какими бы 
то ни было современнами режиссёрами. 
 
Every movie critic thoroughly critiqued every film which some contemporary director 
filmed. 
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That is, all the movie critics critiqued all the films which today’s most popular 
director filmed. / That is, every movie critic critiqued all the films which the director 
with whom he recently quarreled filmed. / That is, all the movie critics critiqued all 
the films which any contemporary director filmed. 
 
 


